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Svitavy, 23.2.2011 

Čj. 14/2011-131343 

 

Z á p i s 
 

ze setkání MAS Pardubického kraje 

pořádaného v rámci  Celostátní sítě pro venkov v Pardubickém kraji,uskutečněného dne 

23.2.2011 v restauraci Birdie, Pardubice 

 

 

Přítomni: 

 

dle prezenční listiny 

 

Omluveni: 

 

nikdo 

 

Přizvaní a hosté: 

 

Ing. Blanka Weisbauerová 

Ing. Bohuslav Lapáček 

Ing. Václav Kroutil, radní Pardubického kraje 

Jaroslava Žáková,  KÚ Pardubického kraje 

Mgr. Jan Martínek-předseda hodnotitelské komise MAS v roce 2010 

 

 

 

Jednání zahájila a dále řídila paní Ing. Blanka Weisbauerová, ředitelka KAZV 

Pardubický kraj.  
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Řádný program 

 

10.00   Prezence 

10.15   Zahájení a zpráva o činnosti CSV  – Ing. Blanka Weisbauerová  

            Zpráva z pracovní skupiny LEADER  -  Kateřina Korejtková 

            Zpráva z výboru NS MAS  - Jiřina Leinweberová 

            Zpráva z pracovní skupiny, která připravuje analýzu hodnocení MAS - 

                                            Miroslava Šejnohová 

                     Volba (potvrzení) člena a zástupce  ve výboru NS MAS ČR 

            13.00  Postupy hodnocení MAS v roce 2010 – Mgr. Jan Martínek 

                       Diskuze 

 

Ing. Weisbauerová informovala přítomné o hlavních záměrech CSV týkajích se MAS 

v Pardubickém kraji, informaci doplnil Ing. Lapáček o konkrétní představu. Ing.Weisbauerová 

přítomné pozvala na setkání CSV, které se uskuteční tradičně v Chrudimi v měsíci březnu. 

Ing.Lapáček připomněl možnost informovat o akcích partnerů sítě prostřednictvím portálu 

eAgri. 

Paní Korejtková informovala o přípravách pozičních materiálů programu Leader+, 

informovala o navrhovaných úpravách pravidel. Informovala o změnách v pravidlech pro 

projekty spolupráce.  

Paní Leinweberová –informovala přítomné o aktivitách NS MAS, ocenila současné zapojení 

MAS Pardubického kraje. Za jednu z největších překážek považuje nerovnováhu mezi 

původními 48 MAS a skupinami 32 a 32+. Přes to oceňuje úspěchy, kterých se podařilo v 

poslední době dosáhnout. V současné době se NS MAS mimo jiné připravuje i na další 

programovací období po roce 2013. 

Paní Šejnohová informovala o podobě hodnotícího formuláře pro rok 2011, došlo k zásadní 

změně otázek tak, aby odpovědi na ně mohly být jednoznačné. Dále pak v případech,kdy není 

možné bez výhrad odpovědět bud možnost připojit komentář. 

Přítomní se shodli, že vyplňovat formulář k hodnocení MAS v květnu nemá smysl, protože 

nedošlo k ukončení další výzvy a v zásadě se všechny MAS teprve na další výzvu připravují. 

Přítomní se shodli, že pro vyplnění dotazníku by byl vhodný termín měsíc červen, pro vlastní 

návštěvu hodnotitelské komise konec července, případně srpen. Důvod je především 

zaneprázdnění prací s výzvami, hodnocením a výběrem projektů. 

Pan Ing. Václav Kroutil, radní Pardubického kraje pro venkov, životní prostředí a zemědělství 

ocenil práci MAS, přislíbil další podporu Pardubického kraje. Pan Ing. Kroutil přislíbil pomoc 

při plánování a zprostředkování exkurze MAS pokud by byla zvolena exkurze do 

partnerských regionů PK v Polsku, případně ve Francii. 

Na závěr dopoledního jednání byli volbou potvrzeni stávající zástupci Pardubického kraje do 

orgánů a pracovních skupin národní sítě MAS. 

 

Hlavní část jednání byla zaměřena na posouzení dobrých a špatných praxí v činnosti MAS 

v roce 2010. Pan Mgr. Martínek zobecnil hlavní poznatky z práce komise v roce 2010, 

přiblížil způsob,jakým komise pracovaly a vzhledem k tomu, že sám pracuje jako manažer 

úspěšné MAS, dokázal operativně vyhodnotit některé příklady dobrých a špatných praxí. 

V průběhu diskuze došlo i na vysvětlení některých složitostí v hodnocení, kritizován byl i 

přístup MZe, které dlouhou dobu akci připravovalo, po té se dlouho nic nedělo a následně byl 
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vydán dotazníkový formulář, kde některé otázky obsahovaly nevhodně položené otázky na 

které bylo téměř nemožné odpovědět. Na zpracování bylo velmi málo času, na což doplatila 

zejména MAS Moravskotřebovsko-Jevíčsko, kde krátce před dotazníkovou akcí došlo 

k výměně manažera a orgánů MAS. Na druhou stranu si MAS  mohly udělat obrázek a 

porovnání mezi ostatními MAS a hodnocení povede k nápravě nedostatků. Kritizována byla 

některá kriteria která není možné splnit. Podle mínění přítomných například nelze zemědělce 

nutit k podávání projektů za současné nepříznivé hospodářské situace.V hodnocení by proto 

podle nich mělo být spíše, zda MAS udělala vše pro propagaci metody Leader, umožnila 

rovný přístup a vytvořila odpovídající podmínky pro podávání projektů.  

Přílohou zápisu je prezentace pana Mgr.Martínka. 

 

 

 

Závěry: byli zvoleni zástupci do pracovních skupin a orgánů NS MAS 

PS Leader – Kateřina Korejtková 

PS k analýze hodnocení MAS-Miroslava Šejnohová 

NS MAS Jiřina Leinweberová 

 

Ing. Bohuslav Lapáček společně s paní Korejtkovou připraví návrh propagačního 

materiálu, který by měl zahrnovat realizované výjimečné realizované projekty, Tento 

materiál nemůže nahrazovat materiály k propagaci MAS a zpravodaj MAS, ale bude 

sloužit k prezentaci MAS Pardubického kraje jako regionu. Dále bude sloužit 

k poskytování informací o sousední MAS zájemcům ze sousedních území. Doporučený 

termín k dokončení-tak, aby materiály byly k dispozici na výstavu Země živitelka. 

Bude zajištěna diskuze nad návrhem a v případě potřeby zajištěno dofinancování 

z dalších zdrojů. 

Ve spolupráci s Ing. Lapáčkem bude konkretizována podoba exkurze MAS do jiné, 

úspěšně fungující MAS. 

MAS pomohou vedoucím AZV při propagací akcí zaměřených na místní samosprávu.  

Pověřeným zástupcům v pracovních skupinách a orgánech NS MAS bylo uloženo 

prosazovat závěry z jednání. 

 

Připomínky: nebyly vzneseny 

 

 

                                                                                              Z: Ing.Bohuslav Lapáček 

                                                                                                   T: 23.2.2011 

 

 

           


